
Dagsorden 

Bestyrelsesmøde i Herstedvester Grundejerforening 

Torsdag                5/9      Kl 20.00 

Hos    Anne, Storstræde 1. 

 

1.Godkendelse af dagsorden. 

    Formanden foreslår, at dagsordenen ændres, så vi starter med pkt. 4c.  

 

2. Referat fra sidst. 

     Referent gennemgår seneste referat (Frederik)  

3.Formandens meddelelser (Helle) 

    a) reklameskiltet på Hjørnegårdsgrunden er fjernet, men stilladset står 

der stadig. 

   b) 25/8 2019 rettet henvendelse til Propreco v David Ernst Sunne om 

pasning af grunden og fjernelse af træstillads 

  c) 8/8 skrevet til entreprenør og finansieringsselskab med oplysning om  

      sagsforløbet op til vedtagelse af lokalplanen. 25/8 fremsendt venlig 

erindring og anmodet om svar. Modtaget meddelelse fra Koncenton om 

at mailen er modtaget og er videresendt til relevant person. 

d) 1/8 2019 Åbent brev til borgmesteren i AP vedrørende påstået fund af 

forurenet jord på Hjørnegårdsgrunden, og dermed tilbagebetaling af knap 

3 mill til Propreco. Har endnu ikke modtaget svar -hverken i AP eller til 

foreningen. 



e) I samme brev anmodet om aktindsigt. Kommunen har orienteret om, 

at de ikke kan overholde fristen for svar, men forventer at akterne kan 

foreligge 30/8, dvs de skulle være kommet til næste bestyrelsesmøde. 

30/8 igen modtaget besked dom at fristen er udsat endnu 7 dage, da de 

afventer svar fra Propreco. 

 

f) Jeg blev i starten af august kontaktet af en borger, Tonny Thygesen, 

som vist nok bor i Albertslund Vest. Han fortalte en meget indviklet men 

alligevel lidt interessant historie, som kort fortalt lød som flg: 

”Havde talt med en arkitekt, som fortalte at hun havde været med til at 

tegne det oprindelige projekt for Hjørnegården. Imidlertid kom disse 

tegninger ikke i brug, da der ikke var betalt for dem. ” 

Tonny Thygesen mente at vide, at Graakjaer, som er det 

entreprenørselskab, som skal bygge , er i gang med at tegne et nyt 

projekt. 

På baggrund af dette, sendte jeg en forespørgsel til kommunen, om de 

var bekendt med dette. Det var ikke tilfældet, og kommunen kunne 

desuden oplyse, at der ikke endnu var givet byggetilladelse. Oplyser dog, 

at evt nye tegningen skal opfylde sammen krav som tidligere. 

 

g) Bakkegården. Der er udsendt tegninger. Som tidligere skrevet i mail 

mener jeg det ser fint ud, så vidt jeg kan se, kommer de til at ligne 

Horsholmgården.  

h) Opførsel af affaldsskure ved Bakkegården. Har mailet med ejeren 

Christian. Denne oplyser, at der vil blive plantet bøgehæk rundt om 

anlægget??  

 



4. Aktuelle sager 

 

a) Trafikken i Herstedvester. Vedhæftet svar og forslag fra kommunen.  

 

     b) en beboer har gjort opmærksom på, at den store, stedsegrønne 

busk/træ, som står til venstre, når vi krydser Damgårdsstien på vej ud af 

landsbyen, blokerer for udsynet over cykelstien. Skal vi anmode om at 

den fjernes? 

c) AMC. Den planlagt placering i den nordlige del af stadion vil komme i 

høring, og vi har lovning på, at blive inviteret direkte af kommunen. 

Dennis nabo har kendskab til kommunens overvejelser, og vil derfor 

deltage i mødet. 

 

d) indkaldelse til møde med øvrige landsbyer i kommunen 23/9.Hvem 

deltager.? 

 

e) I forbindelse med vore møder med kommunens embedsmænd i 

forskellige sammenhæng har jeg og andre bemærket, at  embedsfolkene 

ikke er bekendt med de forskellige områder af kommunen. Dvs de har 

aldrig været her, og det gælder f.eks også Herstedvester. 

Jeg vil derfor foreslå, at vi inviterer relevante folk fra kommunen på en 

cykeltur rundt i kommunen, så de ser bl a Roholmsparken, 

Stensmosegrunden, Hjørnegrunden, Stadion osv.?  

Hvad er bestyrelsen indstilling til det? 

Jeg vil foreslå at vi tager punkt e og f sammen. 

 



g) Velkomstpjece til Herstedvester. 

 

f) Susanne Bruhn fra Horsholmstræde har foreslået, at vi tager kontakte 

til andre borgergrupper i kommunen, som aktuelt er i gang med 

”konfrontationer ” med kommunen i forbindelse med nye 

byggeprojekter. Det gælder gruppen omkring 

Roholmparken/Roholmskoven, gruppen ”Bevar Vestskoven” , og så os 

selv. 

Hvad er bestyrelsens holdning til dette? 

 

5. Nye medlemmer    D) Der er handlet i Herstedvesterstræde 45 Åse og 

Henrik, Herstedvesterstræde 21 Bent og Lis, Herstedvesterstræde ?, John 

og Maibrit, + nogle stykker i Horsholmstræde. Jeg regner med at Dennis 

har styr på dette.  

 

6: Økonomi v Dennis 

 

7. Næste møde  

 

8:Evt. 

 



Referat af bestyrelsesmøde 5.9.19 hos Anne 

Tilstede: Dennis, Poul, Henrik, Helle og Anne 

Afbud: Line og Frederik 

1. Dagsorden godkendt – Vi starter dog med pkt.4.c 

2. Referat fra sidst godkendt. Dennis lover at lave skabelon til ”dagsorden” 

3. Helle kommenterede sine meddelelser iflg. indkaldelsen. 

Vil sende rykkerbrev til David Ernst Sunne om fjernelse af stillads. 

Fik d.d svar fra Borgmesteren ( Kopi af svar sendt til jer). Niras foretager en faglig vurdering af resultaterne. 

4.a. Trafik i landsbyen: Kommunens forslag er ”to til en vej”. Der var uenighed om effekten. 85% overholder 

de 30km – MEN 15% kører for stærkt. 

Bestyrelsens forslag: ”To minus en” skal starte ved Jesper og Hanne og fortsætte af hele 

Herstedvesterstræde. 

Bump ved Jesper og Hanne flyttes frem til krydset ved Storstræde. 

Bestyrelsen har andre forslag til trafikchikaner: skildpadder eller meget korte og høje bump – måske kunne 

en af disse muligheder sænke farten endnu mere. 

Desuden bør der også måles/ses på trafikken på Storstræde. Der køres ofte alt for stærkt, og trafikken er 

voldsomt øget efter indflytning på Horsholmgård . Så på Storstræde bør der også etableres chikaner. 

4.b. Tuja beskæres. Men er det ikke Davids?? 

4.c. Kirsten (Dennis nabo) orienterede om AMC´s flytning til Stadion. Hvis den flyttes herop, skal det være 

til el-motrocrosser. Flytning i 2021. Der bliver Borgerhøring. 

4.d. Dennis laver indkaldelse til landsbymøde 21.10.19 med bl.a flg. punkter: Siden sidst, belysning, trafik, 

cykeltur i kommunen med politikere og forvaltning. 

4.e. Bestyrelsen enig. Cykeltur tages op på mødet med Landsbyerne. 

4.f. Helle skriver til Susanne, at vi synes det er en rigtig god ide, men der er ikke overskud i Bestyrelsen pga. 

af ”mandefald”. 

4.g. Velkomstpjece godkendt. Meget fin og kort om Herstedvester. 

5. Dennis har styr på, hvem af de nye, der skal betale, og hvem der er betalt for (af de tidligere ejere) 

Dennis kontakter ejendomsmæglerne, da der ikke kommet penge for alle fraflytningerne. 



6. Regnskabet godkendt, dog mangler Dennis at få penge for lærred fra Forsamlingshuset og 

Menighedsrådet. 

Trailere: Dennis overtager Pouls job – man kontakter Dennis ved fejl. 

Erik sørger for årligt eftersyn. 

7. Evt. Til næste Generalforsamling tages ”Nabohjælp” op som forslag. 

Og til sidst: Vi ønsker Poul og Henrik held og lykke med deres nye boliger. Tak for rigtig god indsats i 

Bestyrelse. Vi kommer til at savne jer både i Bestyrelsen og som de rigtig gode naboer/byboere. 

Ref. Anne 


